
Protokół Nr 10/2021 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 Rady Miejskiej Białogardu  
w dniu 24 sierpnia 2021 r. 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej. 
 
Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 
o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających dzień  
złożenia wniosku - druk A, 

 b) w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze miasta 
      Białogard - druk B, 
 c) w sprawie zamiaru zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola  
     Estreichera w Białogardzie w części dotyczącej lokalizacji filii - druk C, 
 d) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  
     użytkowania nieruchomości - druk D, 
 e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 - druk E, 
 f) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla  
    dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard - druk F. 

 3. Sprawy różne. 
 4. Zamknięcie posiedzenia.  
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
          komisji. 

Posiedzenie o godz. 845 „otworzył i prowadził” R. Borkowski  Przewodniczący Komisji 
Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu.  
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 9/2021 
z posiedzenia komisji w dniu 6 lipca 2021 r.  
   Komisja  przyjęła  protokół  Nr 9/2021 z posiedzenia w dniu 6 lipca 2021 r., głosując: 
za - 3 (jednogłośnie).    
 
Ad 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 
deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy 
poprzedzających dzień złożenia wniosku 
 
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta P. Janowski.   

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 
o dochodach gospodarstwa domowego  za  okres  3  miesięcy  poprzedzających dzień złożenia 
wniosku - druk A, głosując: za - 4 (jednogłośnie).  

 
b) w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze  

miasta Białogard 
 
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta. 
  

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie regulaminu dostarczania  wody  i odprowadzania ścieków na obszarze miasta 
Białogard - druk B, głosując: za - 4 (jednogłośnie).  
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c) w sprawie zamiaru zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola  
Estreichera w Białogardzie w części dotyczącej lokalizacji filii 

     
Projekt uchwały przedstawili i omówili Dyrektor Białogardzkiej Biblioteki Publicznej 

A. Nowak, Sekretarz Miasta.  
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zamiaru zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola Estreichera 
w Białogardzie w części dotyczącej lokalizacji filii - druk C, głosując: za - 4 (jednogłośnie).  
 

d) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy użytkowania nieruchomości 
 
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta.  

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
użytkowania nieruchomości - druk D, głosując: za - 4 (jednogłośnie).  

 
e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 

 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta I. Kubiak.   

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 - druk E, głosując: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało 
się -1.  
   

Od godziny 912 w posiedzeniu komisji uczestniczył radny K. Pietrzak. W posiedzeniu 
komisji uczestniczyło 5 radnych.  
 

 
f)  zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego  dla dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard - druk F 
 
Projekt uchwały omówił radny R. Borkowski.   
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, 
których  zarządcą  jest  Miasto Białogard - druk F, głosując: za - 2, przeciw - 1, wstrzymało 
się - 2. 
 
Ad 3. Sprawy różne. 
 

Radny J. Sosnowski - poruszył kwestię sprawę złego stanu drogi na ul. Słonecznej.  
Dyrektor Biblioteki Publicznej - poruszyła sprawę odbywających się wyścigów 

samochodowych na ul. Słonecznej oraz spotkań młodzieży, która nieodpowiednio się 
zachowuje pod wpływem środków psychoaktywnych w lesie miejskim przy tej ulicy.  

Dyrektor - poprosiła o ustawienie znaku ograniczającego prędkość pojazdów.  
Radny J. Sosnowski - poinformował, że wielokrotnie prosił Policję aby wysłała patrole 

do lasu przy ul. Słonecznej.     
Radny - poruszył sprawę niewłaściwego zachowania młodzieży na targowisku miejskim. 
Sytuacje niewłaściwych zachowań mają miejsce zarówno w lesie przy ul. Słonecznej 

oraz na targowisku miejskim w godzinach nocnych  (100, 200).  
Radny - powiedział, że mamy monitoring i wszystko dzieje się przed kamerami i chciałby 

zobaczyć jak działa miejski monitoring i czy na monitoringu jest to widoczne jak wieczorem 
zachowuje się młodzież na targowisku miejskim.  
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Burmistrz Białogardu - poinformowała, że jest książka zdarzeń i Naczelnik 
Zarządzania Kryzysowego może udzielić odpowiedzi. Sporządzane są notatki ze służby, 
z dyżuru oraz co zostało przekazane do Policji. 

Radny J. Sosnowski - poruszył kwestię wykonania przez Zarząd Dróg Powiatowych 
bezpiecznego przejścia od torów do ul. Słonecznej. Wieczorami w tym rejonie jest 
niebezpiecznie.  

Przewodniczący Komisji - poddał pod głosowanie wniosek do Burmistrza Białogardu 
o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na rok 2022 na realizację podjętej przez 
Radę Miejską Białogardu uchwały Nr XXXII/263/2021 z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie 
podjęcia przez Miasto Białogard realizacji inwestycji pod nazwą „Przebudowa ulicy Moniuszki, 
ulicy Chopina, odcinka ulicy Piastów od ulicy Chopina do ulicy Moniuszki i ulicy Stefana 
Kardynała Wyszyńskiego”. 

Komisja przegłosowała wniosek pozytywnie: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2.  
 
Radny K Pietrzak - poruszył sprawę wykonania we własnym zakresie remontu 

fragmentu chodnika od długości 15-20 metrów przy skrzyżowaniu ulic Kochanowskiego 
i Wyspiańskiego wykonanego  ze starych, wyboistych płyt chodnikowych. Droga ta stanowi 
dojście do Żłobka Miejskiego przy ul. Kochanowskiego 21.  

Burmistrz Białogardu - poinformowała, że Radny złożył interpelację. Wykonanie 
remontu chodnika zostanie zlecone Zakładowi Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Przewodniczący Komisji - poruszył kwestię konieczności zainstalowania lustra 
drogowego przy ul. Piastów przy wyjeździe na ul. Chopina.   

  
Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 950  Przewodniczący Komisji 
R. Borkowski zakończył posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady 
Miejskiej Białogardu. 
 

protokołowała: Joanna Kamińska 

           
 
           Przewodniczący Komisji  

              
                                                       Robert Borkowski  


